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Szanowny Panie Prezydencie 

W imieniu mieszkańców zwracam się z zapytaniami dotyczącymi otwartego basenu przy ul.
Radosnej:

1. Kiedy obiekt był otwarty po raz ostatni?
2. W jakim stanie technicznym jest obecnie obiekt i czy nadaje się do bieżącej eksploatacji?
3. Czy planowana jest rozbudowa, remont obiektu w związku z planowaną rozbudową ZDP,

która przebiega w ścisłym otoczeniu basenu?
4. Jakie  rozwiązania  drogowe,  piesze,  i  inne  planuje  się  zastosować  na  obiekcie  po

wybudowaniu ZDP?
5. Czy planowana jest budowa parkingu obok basenu w związku z ułatwieniem dojazdu na

obiekt?
6. Czy  sporządzono  kosztorys  remontu  i  jaki  zakres  obejmuje?  Jaki  jest  szacowany  koszt

inwestycji?
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